
Henrik Stenkil Mødeleder X  
Sigrit Bilsted Pedersen  X 
Helene Holm  X  
Kenneth Kruuse    % 
Filip Lauritzen   X    
Helene Persson   %    
Flemming Krogshave  X  
Laila Andersen  X                                   
Line Rask    X  
Søren Jakobsen  X                                                 
Jonathan Kjeldsen 8.B  X                                   
Simon Larsen 8.A  % 
Politisk tilsynsforordnet: 
Trine Græse  ___ 
Særligt indbudte:   
Christina Hyldgaard-Jensen X 
  

 
DAGSORDEN 

 
Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 22. april kl. 19.00 –21.30 på lærerværelset 

 

Nr. Emne Bemærkninger 

01 Godkendelse af referat fra d. 
20. marts 2014. 
 

Referatet er godkendt med bemærkning 

om, at der er gang i diverse tiltag i forhold 

til pkt. 5. 

 

02 Budget 2014 
     

Økonomistatus: Det er det budget der er 

blevet udmeldt og korrigeret for de justerin-

ger der er kommet i forhold til refusioner til 

langtidssygemeldte. Punktet lærerlønninger 

er udpenslet, da den er mere komplekst 

sammensat. Vi holder i forhold til budgettet 

vores normering i dette kvartal. Fra 1. au-

gust bliver budgettet for skole, SFO og klub 

samlet i et, hvor fritidsdelen (den forældre-

betalte del) er separat. 

Der ønskes en sammenligning med sidste 
års budget. Ellers ingen bemærkninger. 
Der er fra ledelsen en opmærksomhed på, 
hvad det er vi rent faktisk betaler til og er 
kritiske på det. Det overskud vi har, skal 
bruges på noget investering som vi ved 
kommer i form af personalearbejdspladser, 
digitalisering og bygninger. 

 

03 Orientering om ledelses  
rokade 
 

Orientering om ledelsesrokade: Der er 

kommet en orienteringsskrivelse ud til alle 

forældre. Line skal fortsætte som faglig le-



der på Søborg Skole og Dinah skal fortsæt-

te som pædagog på Bagsværd Skole. Le-

delsen på Stengård Skole er fra 1. august 

Søren, Christina og tre andre faglige lede-

re. Dennis Waldemar der er afdelingsleder i 

Søborg Klub i dag og Ulla Staun der i dag 

er afdelingsleder på GUX (10. klasse-

centret). Den sidste stilling er vakant.  

Leon fortsætter som pædagog på Stengård 
Skole.  
Søren Højland fra Bagsværd Skole bliver 
ansat som lærer på Stengård Skole 
Klub 144’s lokaler kommer til at tilhøre 
Stengård Skole og fritidsklubben bliver en 
del af skolen på samme vis som vi kender 
SFO i dag. 
Umiddelbart før Påske faldt personalefor-
delingen på plads på området og derfor kan 
ledelsen ikke fortælle præcis hvordan det 
kommer til at se ud pr 1. august. 
I processen omkring ledelsesrokaden er 
det forvaltningen der har sammensat de le-
delsesteam der er og skolelederne har ikke 
skullet navngive deres team. 
Formanden forventer at der kommer en 
orientering omkring ledelsesrokaden på 
kommende skolerådsmøde. 

 

04 Skolens værdigrundlag 
- opfølgning på proces 
 

Opfølgning på proces – skolens værdi-

grundlag. På torsdag 24/4 er der fælles 

personalemøde. Vi havde håbet, der var 

blevet færdiggjort et forståelsespapir, men 

dette er der ikke. Det betyder at vi i forhold 

til arbejdet med værdier så har vi ikke fået 

arbejdet med personalet. Søren peger på, 

at han ser, at skolen er stærk på kreativitet 

og innovation. Det er vigtigt at vi som skole 

er tydelige på, i hvilke sammenhænge og 

hvordan de kan understøtte det vi gerne vil. 

Måske vi skal bygge på det vi allerede er 

stærke på. Det næste skridt er at finde ud 

af, om der er klangbund i det og er det her 

vores identitet? Høj faglighed skal fortsat 

kendetegne skolen. 

05 Diskussion af lektiefolder 
 

Lektiefolder: Med inspiration fra norsk skole 

rejses der spørgsmål om der er en holdning 

på Stengård Skole. Elevrådsformanden 

mener det er ønskværdigt at lektielæsning 

differentieres i forhold til den enkelte elevs 

behov og udvikling for læring. Med skolere-



formen og lektiecafeer bliver det mere ek-

sakt og der er forskellige opfattelser af 

hvordan der gives lektier for i forskellige 

klasser og måske er der behov for en mere 

tydelig ensartethed eller enighed om, hvad 

man gør i de forskellige klasser, sådan at 

det er klart, hvorfor der er forskellighed… 

Det er en interessant diskussion som er 

god at holde i gang i bestyrelsen og lade 

den brede sig på skolen. En forventnings-

afstemning mellem både hjem, elev og læ-

rere. 

 

06 Finpudsning af informations-
aftenen/ valgmøde 28. april 
samt kommende proces 
 

Finpudsning af 28/4: Der er behov for mere 

kommunikation og nogle plakater. Der skal 

vælges to evt. tre kandidater, formanden 

følger op på, hvem der genopstiller, så det 

er helt klart hvor mange der skal vælges. 

Information omkring skolereformen er ved 
Søren. Bestyrelsesmedlemmerne fortæller 
hvad arbejdet indebærer. Henrik omformu-
lerer indbydelsen og Søren skriver ud. 

 

07 Meddelelser    
a) eleverne                         
b) lærere og pædagoger  
c) ledelsen 

 

Eleverne: Kontaktlæreren er kommet tilba-
ge og der bliver afholdt møde på onsdag. 
Og så er der gang i den igen. 8. klasserne 
er i gang med indsamling til lejrturen 
Lærerne: Der har været omlagte uger i 
ugerne op til Påske. Læringen er, at det gi-
ver rigtig god mening at alle har omlagte 
uger på samme tid og det ikke er forskelligt 
fra afdeling til afdeling. 
Der er en stemning på lærerværelset at 
man er i venteposition på  
Pædagogerne er kede af, at de ikke skal 
fortsætte med Dinah som leder, da alle 
mener at de har haft en god leder i hende. 
2. og 3. klassernes teaterstykke har været 
en rigtig stor success. 
Ledelsen: Der har været besøg af Arbejds-
tilsynet der har givet et påbud på træk på 
gangene i indskolingen. Der kommer besøg 
fra teknisk forvaltning for at gennemgå på-
buddet. 
Personalearbejdspladser er Christina, Sø-
ren og de to ArbejdsMiljøRepræsentanter i 
gang med at se på at etablere personale-
arbejdspladser. Der arbejdes ud fra at hvert 
team skal have et arbejdsrum. 
Skriftlige prøver for 9. klasserne fra 5. maj 
til 14. maj. Der er lukket for boldsalen i den 
periode. 



Indskivning: Der er indskrevet46 elever. 
Det er interessant at vide, hvor mange der 
er kommet ind på søskende garanti. Dette 
undersøges til næste møde 

 

08 Eventuelt 
 

Datoer til trafikkampagnen: Ledelsen sen-

der en datorække ud. Kl. 7.45-8.00 

Betalingskort til kantinen: Vi har ikke hørt 
nyt 
Spørgsmål om en ekstra ugentlig lektion i 
tysk/fransk til kommende 9. klasse. Besty-
relsen har forpligtet sig på at se til, at år-
gangen får svarende til fire lektioner. 
Næste møde: 21/5:  
Facebook og IT-kommunikationsudvalg 
Spørgsmål til, hvornår det afklares hvilke 
lærere der følger hvilke klasser er på plads. 
Det bliver endeligt afgjort medio juni. 
Brugerundersøgelse af, hvorfor elever væl-
ger at forlade Stengård Skole. Kan der 
sendes et ”rutine-spørgsmål” til forældre-
ne? 

 

 Næste Møde 21. maj kl 19 – 21.30 (Afbud fra Jonathan 

og Simon) 

18. juni kl 18 – 21.30 (med middag) 

 


